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                  Διανύουμε ήδη τον 4ο χρόνο κατά τον οποίο ο κλιματισμός στα 

κτήρια των Διοικητικών Δικαστηρίων υπολειτουργεί και μάλιστα το τελευταίο 

διάστημα δεν λειτουργεί καν. Η έλλειψη ψύξης-θέρμανσης καθιστά 

κυριολεκτικά αφόρητες τις συνθήκες εργασίας μας. Επιπλέον, η κατάσταση 

επιδεινώνεται από τον προβληματικό αερισμό (και μάλιστα σε κάποια 

γραφεία ανύπαρκτο αερισμό), εφόσον τα παράθυρα δεν είναι λειτουργικά. Η 

αναγκαιότητα σωστού κλιματισμού και εξαερισμού των κτηρίων γίνεται 

ακόμη πιο επιτακτική εξαιτίας της επιβεβλημένης εναρμόνισης και 

εφαρμογής όλων των μέτρων που επιβάλλονται από τα υγειονομικά 

πρωτόκολλα για την αντιμετώπιση της πανδημίας.  

             Στην κακή κατάσταση των κτηρίων, που επιδεινώνει την ασφαλή 

υγειονομική εικόνα των κτηρίων όπως απαιτείται λόγω των συνθηκών, 

προστίθεται το σοβαρό θέμα των υδραυλικών εγκαταστάσεων, εφόσον 

πολλές τουαλέτες είναι σφραγισμένες και πολλοί νιπτήρες βουλώνουν 

συνεχώς. Υπάρχει μεγάλη διαρροή στον 7ο και 6ο όροφο του κτηρίου του 

Διοικητικού Πρωτοδικείου Αθηνών και όσο περνάει ο καιρός τα προβλήματα 

της υγρασίας θα επιδεινώνονται, αν δεν ληφθεί άμεσα μέριμνα συντήρησης 

των κτηρίων. 



Σε αυτό το πλαίσιο θεωρούμε ότι είναι επιτακτική ανάγκη να ληφθεί άμεση 

μέριμνα για τα εξής :   

 Την άμεση αντικατάσταση όλων των παραθύρων ώστε να υπάρχει 
δυνατότητα ανοίγματος, σύμφωνα και με την πρόταση της τεχνικής 
υπηρεσίας του Υπουργείου.  

 Έγκριση δαπανών για αντικατάσταση – συντήρηση των 
κλιματιστικών μονάδων, σύμφωνα με τη μελέτη του μηχανικού της 
ΚΤΥΠ.  

 Να προχωρήσουν οι διαδικασίες παραλαβής του κτηρίου με ευθύνη 
των αρμοδίων φορέων.   

 Να γίνει άμεση αποκατάσταση του μεγάλου υδραυλικού 
προβλήματος των κτηρίων.  

 

Για το Δ.Σ. του Σ.Δ.Υ.Δ.Δ.Α. 
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